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Nieuwsbrief Bewonersoverleg Speelheide - oktober 2023 
 
 
 
 
 
Beste bewoners, 
 
Hopelijk heeft iedereen een fijne zomer gehad. De vakantieperiode ligt voor de 
meesten achter ons en de scholen zijn weer begonnen. Het is alweer even geleden 
dat het Bewonersoverleg met een nieuwsbrief is gekomen. Dus de hoogste tijd om 
weer eens van ons te laten horen.  
 
 
Bladkorven 
In week 42 (vanaf 16 oktober) worden er weer bladkorven geplaatst. Die komen op de plekken waar ze vorig jaar ook 
zijn geplaatst. Uiteraard zorgt de gemeente ook ervoor dat de korven worden geleegd. 
 
Kindcentrum De Zevensprong 
Het is stil in de wijk. De basisschool aan de Haktol ligt er verlaten bij. Alle kinderen van de basisschool en Korein 
zitten zeker heel dit schooljaar aan de Burg. Notermansstraat.  Het wachten is op de start van de vernieuwbouw.  
Tot begin september hadden partijen de kans in te schrijven in de aanbestedingsfase. Tegelijkertijd loopt de 
procedure voor de vergunningsaanvraag door tot uiterlijk eind september.  

De volgende fase is de gunning van de aanbesteding en dat het Definitief Ontwerp (DO) uitgewerkt wordt naar een 
Uitvoerend Ontwerp (UO). Zodra dit UO akkoord is, kan in principe de bouw van het kindcentrum starten. Als alles 
meezit verwacht de gemeente een akkoord op het UO in november 2023. 

Naar verwacht zijn de bouwwerkzaamheden in december 2024 klaar waarna de school kan beginnen met inrichten, 
en we snel daarna de kinderen weer in de wijk naar school kunnen zien gaan.  
 
Oproep voor nieuw bestuurslid 
Door het vertrek van enkele bestuursleden bestaat het Bewonersoverleg nog maar uit twee personen. We zoeken 
daarom versterking. We komen enkele keren per jaar een avond bij elkaar. Soms ook met een vertegenwoordiging 
van de gemeente, of met de wijkagent. We bespreken wat er speelt in de wijk, en hebben tussendoor via e-mail of 
WhatsApp met elkaar contact als er iets speelt dat niet kan wachten. We zijn van plan regelmatig een rondgang door 
de wijk te doen waarbij wijkgenoten kunnen aansluiten en we kijken of we mogelijk iets kunnen betekenen. Verder 
help je met het rondbrengen van de nieuwsbrief (1 à 2 keer per jaar). Interesse of wil je meer weten? Neem contact 
met ons op. Dat kan via het e-mailadres info@bospeelheide.nl 
 
Voetpad verlengen bij de Hinkelbrits 
We hebben de gemeente gevraagd om het voetpad op de Hinkelbrits (het gedeelte tussen huisnummer 5 en de 
aansluiting met het fietspad) te verlengen. De gemeente heeft hier negatief op gereageerd:  

‘We hebben de situatie bekeken en komen tot de conclusie dat het niet noodzakelijk is om een nieuw stuk stoep aan 
te leggen. Als gemeente leggen we geen verharding aan in het groen als dit niet noodzakelijk is. Dit heeft te maken 
met de klimaatadaptatie, hittestress en waterhuishouding waarin groen een hele belangrijk rol speelt. We willen 
daarom het groen in stand houden. Daarnaast is het stuk groen onderdeel van de groene hoofdstructuur en geeft 
het gemeentelijke beleid ook aan dat we dit niet opofferen voor verharding wanneer dit niet noodzakelijk is. 
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Wanneer mensen zich onveilig voelen om over de weg te lopen, is er voor hen een mogelijkheid om over te steken. 
Aan de andere kant van de weg ligt een stoep waar zij gebruik van kunnen maken. Met dit alternatief is er ook op het 
gebied van verkeersveiligheid geen noodzaak om een nieuw stuk stoep aan te leggen’. 
 

Extra bakken voor hondenpoep 
Ook is er een verzoek aan de gemeente gedaan voor medewerking voor extra bakken voor het deponeren van 
hondenpoep. Een sponsor (mecenaat) zou voor de kosten van de bakken een bedrag ter beschikking kunnen stellen 
indien hier een aanvraag voor zou worden ingediend. De gemeente zou dan medewerking moeten verlenen om de 
bakken te legen. De gemeente heeft aangegeven dat het verzochte aantal (30) buitenproportioneel was. En geeft 
verder aan dat het plaatsen van afvalbakken altijd symptoombestrijding is en dat het niet het feitelijke probleem 
oplost, aangezien het vooral om het gedrag van verschillende mensen gaat. Daarnaast bestaat, volgens de gemeente, 
altijd het risico op het bijplaatsen c.q. dumpen van andere vormen van afval, zoals grof afval en huisvuil bij 
afvalbakken, Afvalbakken zijn bovendien onderhoudsintensief (en dus kostbaar) en kwetsbaar voor vandalisme 
(graffiti, vuurwerkschade etc.). 

Wel heeft de gemeente de spreiding van de huidige hondenafvalbakken in Speelheide kritisch tegen het licht 
gehouden en ziet voor De Speelheide nog mogelijkheden om extra afvalbakken op twee strategische plekken te 
plaatsen. Het gaat om twee locaties aan de rand van de wijk waar veel wandelaars en hondenuitlaters de wijk in en 
uit lopen. Op onderstaande kaartje zijn de huidige afvalbakken met roze en bruine driehoeken afgebeeld. De twee 
beoogde, nieuwe locaties zijn met rode cirkels aangegeven. Het Bewonersoverleg heeft aan de gemeente 
doorgegeven dat ze de twee nieuwe locaties prima plekken vindt voor deze twee extra afvalbakken. 
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Weer naar school 
We hebben ook aan de gemeente gevraagd om deel uit te maken van de sensibiliseringscampagne als onderdeel van 
de ‘Terug naar School’ -actie. Omdat sommige straten binnen de wijk als racebaan gebruikt worden, hebben we om 
digitale snelheidsmeters gevraagd, in de hoop dat deze maatregel snelheidsduivels bewust maakt van hun rijgedrag. 
De gemeente heeft geantwoord dat het mogelijk is om een digitale snelheidsmeter te plaatsen en heeft gevraagd 
welke straat de ‘ideale’ locatie is voor het plaatsen. De meter zou voor aanvang van de scholen geplaatst kunnen 
worden. 
We hebben locaties doorgegeven. Maar ondertussen is iedereen terug van vakantie; zijn de scholen weer begonnen 
is de digitale snelheidsmeter in onze wijk nog niet geplaatst. Wel is er de toezegging dat dat nu snel gaat gebeuren.  

Bijzonderheden/informatie die je met de wijk wilt delen? 
Op de website van het Bewonersoverleg (www.bospeelheide.nl) willen we graag zo veel mogelijk informatie zetten 
die voor de wijk interessant is. Dit kunnen grotere dingen zijn, zoals de vernieuwbouw van de basisschool of het 
groenonderhoud, maar ook kleine dingen, zoals een boekenkastje dat is geplaatst in een straat, of een activiteit in de 
wijk om geld in te zamelen voor een goed doel. We weten natuurlijk niet alles wat er speelt in de wijk.  Jij kunt ons 
daarbij helpen. Heb je tips? Laat het ons weten! 
Natuurlijk is ook algemene (niet wijkgebonden) informatie welkom die voor wijkbewoners interessant kan zijn. 

Samen Sterk in Speelheide (SSiS) 
SSiS heeft als doel een informeel en intergenerationeel buurtnetwerk voor jong en oud te creëren. Het initiatief is 
erop gericht te ontmoeten en elkaar te helpen.  
Vanwege de kosten van het drukken van een eigen nieuwsbrief en van het beheren van een eigen website, heeft het 
Bewonersoverleg voor SSiS ingeruimd op haar website en biedt het vanaf nu ook ruimte voor SSiS in haar 
nieuwsbrieven. Je krijgt dus vanaf nu een gecombineerde nieuwsbrief met nieuws en activiteiten uit en voor de wijk. 

 

 
Beste buurtbewoners, 
 
’t Voegske, in complex Speelheiderhof aan de Zevensprong 59, is alweer twee jaar open. De coronacrisis heeft het 
ons niet makkelijk gemaakt, maar we hebben nu toch elke week een aantal vaste activiteiten zoals het bridgen, 
kleuren, een spelletjesavond en het bewegen voor senioren. Ook zijn er regelmatig losse activiteiten, zoals  high tea, 
workshops dotten, macramé of een voorlichting.  Kom vooral eens binnen. 

Meer weten? Of heb je een idee? Laat het ons weten. Door binnen te lopen tijdens een activiteit, of kijk voor onze 
contactinformatie op de website https://bospeelheide.nl/samen-sterk-in-speelheide/  
 
Belinda & Jolanda 
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